
دابيرتدولعدةاتخذتحيث،العاممنالثالثالربعطوالكورونافيروسأخباراستمرت―

.العدوىشديددلتامتغيرسيمالاجديدة،سلالاتلاحتواءمحاولةفيمختلفة

الاتحادمنانيابريطلخروجالاقتصاديةبالآثارالشعورفيالمتحدةالمملكةاستمرتوتحديدًا،―

جائحةاءجرالتوريدلسلسلةالمستمرالعالميالتعطيلخلالمنذلكتفاقموقد.الأوروبي

ممعظيتوقعذلك،ومع.مارسفيالسويسقناةإغلاقعنالناتجةوالتأثيراتكورونا

ماستوياتمإلىالمتحدةالمملكةفيالإجماليالمحليالناتجيصلأنالاقتصاديينالمعلقين

الزخممندرجةإلىيشيرمما،2022عاممنالأولالربعنهايةبحلولالجائحةقبل

.أوسعنطاقعلىللانتعاش

لىأعالمتحدةالمملكةفيالتجاريةالعقاراتسوقحققفقدالأوضاع،هذهمنالرغمعلى―

.الصناعيةالأصولبقيادةسنواتسبعمنذسنويربععائد

،2022يناير31حتىالربعخلالللإشغالمؤقتاًترخيصًاأمازونوقعت،بيتربوروفي―

.الرابعالربعفيوالمستهدفعامًا15لمدةعليهالمتفقالإيجارعقداستكمالمع

38عربسالربعنهايةمنوجيزةفترةبعدالعقاربيعمنبنجاحالانتهاءتموايز،سكاي―

.إسترلينيجنيهمليون

الأخرىالبياناتوجميعوالعواقبوالآفاقوالاستراتيجياتوالأرباحالمستقبليةالإيراداتالحصر،لاالمثالسبيلعلىذلك،فيبماللصندوق،المستقبليالأداءحولالسنويربعالتقريرهذافيمناقشتهاتمتالتيالأموربعضتشكل:المسؤوليةإخلاء

و"تعتقد"و"تقدير"و"توقع"بالكلماتودالمقصفإنالتقرير،هذافياستخدامهاوعند.المتوقعةتلكعنماديًاالفعليةالنتائجاختلافإلىيؤديقدمماالغموض،وحالاتللمخاطرالمستقبليةالبياناتتلكوتخضع."المستقبليةالبيانات"البحتةالتاريخيةغير

.المستقبليةالبياناتتحديدهولهاالمختلفةوالصيغ،"مشروع"و"تنبؤ"و"إمكانية"و"ينبغي"و"تتوقع"

مغلق :الصندوقهيكل

عقارية :الأصولفئة

وصناعيمكتبي-تجاري :الصندوقنوع

2017يوليو :التأسيستاريخ

إسترلينيجنيه :العملة

بيجيالعقاريةالمتحدةالمملكة

المحدودة
:الصندوقمدير

إسترلينيجنيه62,500,000 :الصندوقحجمإجمالي

إسترلينيجنيه45,659,017 :الصندوقأصولقيمةصافي

جيرنسي :الصندوقبلد

0.00% 2السنةبدايةمنذ الموزعةالأرباحعائد 

0.00%
السنةبدايةمنالموزعةالأرباحعائد 

.2(سنويأساسعلى)

.2021التوزيع من التأسيس حتى سبتمبر . 2017يوليو 1بمثابة طرح جماعي في  يعتبر تاريخ التأسيس1.

.العائد المحتسب بقسمة إجمالي توزيعات الأرباح المدفوعة على إجمالي الاكتتاب في رأس المال2.

2021سبتمبر 30للفترة المنتهية في التقرير ربع السنوي 

الأرباح الموزعة                     

صفر الحال  الرب  ع

صفر السنةبدايةمنذ 

ليجنيه12,109,375   إستر
ن  1التأسيسمنذ 

التوزيعاتملخص

الصندوقخصائص

بورو بيتر وايزسكاي

بورو ميدلاندز/بيتر اغربشمال/ليفربول إنجلتر :الموقع

خدمات/صناع  

لوجستية
مكتن    :الصندوقنوع

يوجدلا  سنة14.2 :الإيجارمدة

يوجدلا  سنويًا2025/12/25/2.5% :للإيجارالتال  التعديل

65% 52% الماليةالرافعة

:الأساسيةالأصولتفاصيل

*  
علىتحواذ الاستكاليفبسببالصندوقحجمإجمال  منأقلحاليًا الصندوقأصولقيمةصاف 

ا المرابحةلعقود المحاسبيةوالمعالجةالمتكبدةالعقارات
ً
وحركةالماليةقارير للتالدوليةللمعايت  وفق

ةالتقييم .الأداءحسبالوقتبمرور للتغيت  عرضةالوضعهذا .الأخت 

المتحدةالمملكةاقتصاد

الاستثمارمديرتقرير

علىبيعيةالطالحياةمظاهربعضإلىوعودةمستمرًااقتصاديًاانتعاشًاالثالثالربعشهد―

حالاتعددارتفاع.الربعهذامنمبكروقتفيالقيودتخفيفبعدالمتحدةالمملكةفيالأقل

حالاتيفموازيةزيادةبعدتشهدلمالانفتاح،ذلكأعقبتالتيكورونابفيروسالإصابة

الإيجابيةاتالإشارمنالرغموعلى.اللقاحاتتقديمجهودبفضلوالوفياتللمستشفىالدخول

للجائحةةالمباشرغيربالآثاريشعرونالمتحدةالمملكةفيالمستهلكونبدأالاقتصاد،في

معجنبلىإجنبًاالعالمية،التوريدسلسلةومشكلاتالأوروبيالاتحادمنبريطانياوخروج

.الوقودنقصوآخرها،"التسوقسلة"أسعارفيالعامةالزيادات

الماليةالخدماتتكافؤبشأنالمفاوضاتتستمرأنالمعتادمنكانبأوروبا،يتعلقفيما―

الاتحادمنبريطانياخروجاحتكاكوأدى.الظهورفيالشماليةأيرلنداوبروتوكول

فاضانخإلىالعالمية،التوريدسلسلةواضطراباتالنقصتفاقمجانبإلىالأوروبي،

أقل%20و%12إلىالتواليعلىالأوروبيالاتحادمنوالوارداتالصادراتمستويات

ولكنةالتجارانتعاشتتوقعإيكونوميكسكابيتالتزالولا.الأزمةقبلمامستوياتمن

.(2022عاممنتصف)متوقعاًكانمماأبطأبمعدل

أساسعلى%4.0+بنسبةارتفاعًاالشهريةالإجماليالمحليالناتجأرقامأحدثأظهرت―

مامستوياتمنفقط٪0.8بنسبةأقلالبريطانيالاقتصاديجعلمما،أغسطسفيشهري

%25بنسبةالانكماشيخالفبما–(2021سبتمبرإيكونوميكس،كابيتال)الجائحةقبل

.الجائحةذروةأثناء

تصلأنبتوقعاتالوطنيةالإحصاءاتمكتبمنأكتوبرفيالصادرةالتوظيفأرقامتظهر―

في%0.2نسبتهبانخفاض،2021أغسطسحتىالثلاثةالأشهرفي%4.5إلىالبطالة

كوروناروسبفيالخاصبالوظائفالاحتفاظنظامإغلاقيتسببأنالمتوقعغيرومن.الربع

تعزيزفيمراروالاستالاستيعابانخفاضبسببالتوظيفمستوياتفيكبيرانخفاضفي

تمبرسب،إيكونوميكسكابيتال)الأخيرةالأشهرفيشوهدالذيالإجماليالمحليالناتج

الناتجمن%3.2يعادلما)إسترلينيجنيهمليار70تقاربتراكميةوبتكلفة.(2021

ً البرنامجشهد،(الإجماليالمحلي ً انخفاضا الرغمعلىالتوظيففي%2.9بنسبةمتواضعا

.عام300منذالإجماليالمحليالناتجيشهدهانخفاضأكبرمن
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الأخرىالبياناتوجميعوالعواقبوالآفاقوالاستراتيجياتوالأرباحالمستقبليةالإيراداتالحصر،لاالمثالسبيلعلىذلك،فيبماللصندوق،المستقبليالأداءحولالسنويربعالتقريرهذافيمناقشتهاتمتالتيالأموربعضتشكل:المسؤوليةإخلاء

و"تعتقد"و"تقدير"و"توقع"بالكلماتودالمقصفإنالتقرير،هذافياستخدامهاوعند.المتوقعةتلكعنماديًاالفعليةالنتائجاختلافإلىيؤديقدمماالغموض،وحالاتللمخاطرالمستقبليةالبياناتتلكوتخضع."المستقبليةالبيانات"البحتةالتاريخيةغير

.المستقبليةالبياناتتحديدهولهاالمختلفةوالصيغ،"مشروع"و"تنبؤ"و"إمكانية"و"ينبغي"و"تتوقع"

2021سبتمبر 30للفترة المنتهية في السنويربعالتقرير

السوقتطورات

."الجديدالطبيعيالوضع"معالشركاتمعظمتكيفتحيثحالياً،حدةً أقلتبدوالمشكلةكانتوإنالعقارات،لأصحابأولويةيمثلالإيجاراتتحصيليزاللا―

أيسبتمبر،فيالمنتهيالسنةربعتاريخمنأيام7بعدالإيجاراتمن%72.1تحصيلتمأنهإلىكونسالتينغريميتشركةتقاريرمنالبياناتأحدثوتشير

عقد125,000منمستمدةكونسالتينغريميتمنالواردةوالبياناتالجائحةقبلماعائداتمنأقلتزاللاولكن.السابقةالسنةأرباعمن%10بنحوأعلى

.المتحدةالمملكةفيالعقاراتسوقفيالمتاحةشموليةً الأكثرالنظرةيوفرمماعقار،31,500وإيجار

.الجائحةبدايةمنذالإيجاراتمن%100تحصيلتمالتقرير،تاريخوفي―

نموأساسيبشكلذلكويتضمن،الثالثللربع%5.1+بنسبةالعقاراتعلىإجمالياًعائدًاالشهري((CBREإليسريتشاردبانكركولدويلمؤشرسجل―

ويعتبرالثانيللربع%5.9+منأفضل،%7.5+بمعدلنمواً شهدالذيالصناعيبالقطاعمدفوعًامعتادبشكلالماللرأسالقويالنموويأتي.المالرأس

بنسبةرتفاعاتاشهداحيثالربع،هذاخلالالمالرأسقيمةفيإيجابيًانموًاأيضًاوالتجزئةالمكاتبقطاعاوشهد.الإطلاقعلىتسجيلهتمسنةربعأقوى

.الربعخلال%3.9و0.9%

معويتماشىالماضيينالعامينمننسبيًاأعلىوهوإسترلينيجنيهمليار41السنةبدايةمنذالمعاملاتأحجامبلغت،(2021أكتوبر)كوليرزذكرتكما―

علىيةسارالصحيالحجرقواعدتزاللاذلكومعالعام،هذاالآنحتىالمعاملاتجميعنصفمنأكثرالخارجيالمالرأسويمثل.السابقةسنوات5متوسط

المملكةفيالتجاريةاراتللعقالمستمرةوالنزعة"الطبيعيةالحياة"إلىالعودةإلىيشيرمماالثالث،الربعفيالعوائدضغطواستمر.الدوليينالمستثمرينبعض

.المتحدة

:(2021أكتوبركوليرز،نشرتهاالتيالبيانات)التحديدوجهعلىالأعمالقطاعاتإلىوبالانتقال―

قاءبومعالتاريخيةالأرقامكليتجاوزبماالصناعي،القطاعفيإسترلينيجنيهمليار12.3استثمار2021سبتمبرحتىالتسعةالأشهرشهدت―

عامتوياتمسعنطفيفبشكلأقلالمكاتبمعاملاتأحجامتعتبرالسنة،بدايةومنذ.سائدًايزاللاالعوائدضغطالسنةنهايةحتىكاملربع

.النشاطعلىتؤثرتزاللا(الصحيالحجرومتطلبات)السفرقيودأنإلا،2019

منالرغمعلىخ،التاريفيالثالثالربعإلىالأولالربعفيالمستوياتأقوىثانيمنالسنةبدايةمنذالصناعيللقطاعالتأجيرمستوياتكانت―

مستوىعلىأإلىالثالثللربعالمكاتبتأجيرمعالإيجابيةالمشاهدوارتفعت.السابقالعامفيالمسجلالقياسيالرقمعن%11بنسبةانخفاضها

وعاليةازةممتمساحةعنالبحثالمستأجرونيواصلحيثالضغط،الرئيسيةالإيجاراتقاومتذلك،إلىوبالإضافة.الجائحةبدايةمنذفصلي

.الجودة

وايزسكاي-الأصولمستجداتآخر

.متأخراتتوجدولاسبتمبرفيالمنتهيالسنةلربعبالكاملالإيجاردفعتم―

.الربعنهايةمنوجيزةفترةبعدإسترلينيجنيهمليون38شراءبسعرالنقديللمشتريالبيعمنبنجاحالانتهاءتم―

بيتربورو–الأصولمستجداتآخر

.جديدةعامًا15لمدةأمازونعلىعرضتقديمبصددنحن―

10أقصاهستهدفالمالتأجيرموعدسيكونأمازون،طلبعلىبناءً يتمالذيللجهالةالنافيالفحصمنالآنحتىعليهاالحصولتمالتيالنتائجإلىبالنظر―

.الرابعللربعالرئيسيالتركيزسيشكلوالذيالإيجار،عقدخطواتكبيربشكليبسطوهذا.ديسمبر



― Coronavirus continued to dominate the news throughout Q3 with

different countries adopting different measures to try and contain new

strains, in particular the highly contagious Delta variant.

― More specifically, the UK continued to feel the economic effects of

Brexit which, combined with ongoing global disruption to the supply

chain from Covid-19 and legacy impacts from the closure of the Suez

Canal in March, cast a shadow over the economic recovery. That said,

most economic commentators expect UK GDP to reach pre-pandemic

levels by the end of Q1 2022 suggesting a degree of momentum to the

wider recovery.

― Notwithstanding these more general headwinds, the UK commercial

real estate market returned the highest quarterly return for seven-

years led by industrial assets.

― At Peterborough, Amazon signed a temporary license to occupy during

the quarter until 31st January 2022, with a completion of the agreed 15-

year lease targeted in Q4.

― At Skyways, a disposal of the asset was successfully concluded shortly

after quarter end at £38m.

Disclaimer: Certain of the matters discussed in this Quarterly Report about the Fund’s future performance, including, without limitation, future revenues, earnings, dividends, strategies, prospects,
consequences and all other statements that are not purely historical constitute “forward-looking statements.” Such forward-looking statements are subject to risks and uncertainties, which could
cause actual results to differ materially from those anticipated. When used herein, the words “anticipate,” “estimate,” “believe,” “expect,” “should,” “potential,” “forecast,” “project,” variations of
such words and similar expressions are intended to identify forward-looking statements.

Fund Structure Closed-ended

Asset Class Real Estate

Asset Type
Commercial – Office & 

Industrial

Launch Date July 2017

Currency GBP

Fund Manager UK Real Estate GP Limited

Total Fund Size £62,500,000

Fund Nav £45,659,017

Domicile Guernsey

Year-to-date dividend yield2 0.00%

Year-to-date dividend yield 
(annualised)2

0.00%

1 Launch date deemed as syndication 1 July 2017. Distribution from launch to 
September ‘21.
2 Yield calculated by dividing total dividends paid by total capital subscriptions.  

QUARTERLY REPORT For the period September 30, 2021

Dividends

Current Quarter Nil

Year to Date Nil

Since Launch1 £12,109,375

Distribution Summary

Fund Facts

Skyways Peterborough

Location Liverpool/NW England Peterborough/Midlands

Asset Type Office Industrial/Logistics

Unexpired Lease Term 14.2 Years N/A

Next Rent Review 25/12/2025 / 2.5% pa N/A

Leverage 52% 65%

Underlying Asset Detail

* Fund NAV is currently below the Total Fund Size due to property acquisition
costs incurred, the accounting treatment of the Murabaha contracts under
IFRS, and recent valuation movement. This position is subject to change over
time subject to performance..

UK Economic Commentary

Investment Manager’s Note

― Q3 has seen continued economic recovery and a return to at least

some semblance of normality in the UK following the easing of

restrictions early in the quarter. The inevitable increase in coronavirus

cases that followed, have not yet seen the parallel increase in

hospitalisations and deaths thanks to the vaccine efforts. Despite the

positive signals in the economy, UK consumers have started to feel the

indirect effects of the pandemic, Brexit and global supply chain issues

combined with general ‘shopping basket’ price increases, most recently

fuel and grocery shortages due to labour supply of HGV drivers.

― On Europe, unsurprisingly negotiations for equivalence for financial

services and the Northern Ireland protocol continue to rumble on.

Brexit friction, along with worsening shortages and global supply chain

disruptions have seen EU export and import levels respectively fall to

12% and 20% lower than pre-crisis levels. Capital Economics still expect

trade to recover but slower than previously anticipated (mid-2022).

― Latest monthly GDP figures showed a +0.4% m/m rise in August,

placing the UK economy just 0.8% smaller than pre-pandemic levels

(Capital Economics, September 2021) – a stark contrast to the 25%

contraction at the peak of the pandemic.

― Employment figures released in October from the Office for National

Statistics expect unemployment to be at 4.5% in the three months to

August 2021, a 0.2% decline on the quarter. The closure of the

Coronavirus Job Retention Scheme is not expected to cause a big fall in

employment levels due to low (or lower) uptake and continued

bolstering of GDP seen in recent months (Capital Economics,

September 2021). At a cumulative cost of approximately £70bn

(equivalent to 3.2% of GDP), the scheme oversaw only a modest 2.9%

fall in employment despite the sharpest fall in GDP for 300 years.
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Disclaimer: Certain of the matters discussed in this Quarterly Report about the Fund’s future performance, including, without limitation, future revenues, earnings, dividends, strategies, prospects,
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cause actual results to differ materially from those anticipated. When used herein, the words “anticipate,” “estimate,” “believe,” “expect,” “should,” “potential,” “forecast,” “project,” variations of
such words and similar expressions are intended to identify forward-looking statements.

QUARTERLY REPORT For the period September 30, 2021

Market Commentary

― Rent collection remains a priority for landlords, albeit seemingly now less a problem as most businesses have adapted to a

“new normal”. The latest data from Remit Consulting reported that 72.1% of rents were collected 7 days post-September

quarter date, about 10% higher than previous quarters but still below pre-pandemic receipts. Data from Remit Consulting is

derived from 125,000 leases and 31,500 assets, giving the most comprehensive view available on the UK real estate

market.

― At the reporting date, the mandate had successfully collected 100% of rents since the start of the pandemic, significantly

ahead of the market.

― The CBRE Monthly Index reported real estate total return of +5.1% for Q3, comprising mainly capital growth. The strong

capital growth is unsurprisingly driven by the Industrial sector which grew at a rate of +7.5%, better than the +5.9% for Q2

and the strongest quarter on record. Offices and retail sectors have also seen positive capital value growth this quarter,

seeing uplifts of 0.9% and 3.9% for the quarter.

― According to Colliers (October 2021), YTD transaction volumes stood at £41bn which is comparatively higher than the last

two years and in line with the rolling 5-year average. Overseas capital accounts for over half of all transactions so far this

year, however quarantine rules still apply to some international investors. Yield compression has continued into Q3,

signaling a return to ‘normality’ and an ongoing appetite for UK commercial real estate.

― Turning to the business space sectors specifically (data reported by Colliers, October 2021):

― The nine months to September 2021 saw £12.3bn invested into the industrial sector, beating every full-year

figure in history with a full quarter to go until the end of the year with yields compression still prevalent. YTD

office transaction volumes are only slightly below 2019 levels but travel restrictions (and accompanying

quarantine requirements) are still impacting activity.

― YTD leasing levels for the industrial sector were the second strongest Q1-Q3 recorded in history, despite being

11% down on the prior year record. Positive scenes as the office take-up for Q3 rose to the highest quarterly

level since the start of the pandemic. In addition, headline rents have resisted downward pressure as occupiers

continue to seek out premium and quality space.

Asset Update - Skyways

― Rent has been paid in full for the September quarter and there are no arrears.

― The sale to the cash-buyer for a purchase price of £38m was successfully concluded shortly after quarter end.

Asset Update - Peterborough

― We are under offer to Amazon on a new 15-year .

― Given the results obtained to date from due diligence taking place at Amazon’s request, we will be going direct to lease

with a target date of no later than December 10th. This significantly simplifies the steps to lease completion, which will be

the key focus for the fourth quarter.


